

Date: 21-09-2023

سياسة الجودة
Integrated Policy
Quality, EMS & OHSMS Policy

CODE: AB-IP-072
Revision: 0

The Management at **Al Bonyan for Engineering & Contracting S.A.R.L** is committed to quality and continual improvement in all areas of the company to ensure that our aim is to provide customer with services that meet or exceed their requests. **Al Bonyan** is also committed to protect local and global environment of the earth, to minimize environmental impacts concerning our activities, products and services and also aim to establish, implement and maintain OH&S management system to improve occupational health and safety, eliminate hazards and minimize OH&S risks (including system deficiencies), take advantage of OH&S opportunities, and address OH&S management system nonconformities associated with its activities where OHSMS helps an organization to achieve the intended outcomes of it's OH&S management system. **Al Bonyan** also committed to continual improvement of environmental, health and safety policy which will be communicated to all employees, contractors and suppliers. **Al Bonyan** thrives to cooperate with competent and qualified experts to meet the Quality, Health, Safety & Environmental Management System requirements stated in Standard **ISO 9001-2015, ISO 14001:2015 & ISO 45001:2018**, legal requirements and to continually improve the company's processes. **Al Bonyan** management is dedicated towards upgrading employees' skills by constantly training them and continuously upraising their performance, and the senior management is committed to ensure that protection of environment is embedded in both company's and employees culture and will endeavour to influence its suppliers and customers in similar strategic environmental manner, so to ensure that the company's goals for quality, efficiency and customer satisfaction are always met.

Al Bonyan strategic objective is to maintain and improve the quality of service, in order to meet consistently customer requirements and internal managerial needs, prevent pollution, reduce waste and minimise consumption of resources, in addition to identifying and controlling the health and safety risks. Under observance of the aforementioned, customer satisfaction and project achievements are the company's main priorities. Goodwilling, we aim to be our customers' major Quality, Environmental and Safety Providers.

This policy is supported by the context of organization procedure.

تلتزم ادارة شركة البنيان للهندسة والمقاولات ش.م.م. بالجودة والتحسين المستمر في جميع المجالات بهدف تزويد العملاء بالخدمات التي تلبي طلباتهم كما وتلتزم بحماية البيئة المحلية والعالمية للأرض لهدف تخفيض الأثار البيئية المتعلقة بأنشطتها ومنتجاتها وخدماتها و تهدف أيضاً إلى إنشاء وتنفيذ وصيانة نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية والاستفادة من فرصها لتحسينها، والقضاء على المخاطر (بما في ذلك أوجه القصور في النظام) ، ومعالجة حالات عدم الامتثال لنظام إدارة الصحة والسلامة المهنية المرتبطة بأنشطتها لأن نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية (OHSMS) يساعد المنظمة على تحقيق النتائج المرجوة من نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية. كما تحافظ أيضاً على منع التلوث وتقليل النفايات وتقليل استهلاك الموارد. بالإضافة إلى تحديد مخاطر الصحة والسلامة والتحكم فيها. شركة البنيان تسعى للتعاون مع الخبراء الأكفاء والمؤهلين لتلبية متطلبات نظام إدارة الجودة المنصوص عليها في معيار **ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 & ISO 45001:2018** ، المتطلبات القانونية لتحسين عمليات الشركة باستمرار لضمان تحقيق أهداف الشركة من الجودة والكفاءة ورضا العملاء دائماً. تلتزم الإدارة العليا بضمان أن تكون حماية البيئة جزءاً لا يتجزأ من ثقافة الشركة والموظفين وستسعى للتأثير على مورديها وعملاتها بطريقة بيئية استراتيجية مماثلة كما وتلتزم البنيان أيضاً بالتحسين المستمر لسياسة البيئة والصحة والسلامة والتي سيتم إبلاغها لجميع الموظفين والمقاولين والموردين. الهدف الاستراتيجي لشركة البنيان هو الحفاظ على جودة الخدمة وتحسينها، من أجل تلبية متطلبات العملاء والاحتياجات الإدارية الداخلية باستمرار وتكرس إدارة البنيان جهودها لتطوير مهارات الموظفين من خلال تدريبهم باستمرار ورفع مستوى أدائهم باستمرار. بناءً على كل ما ورد أعلاه، فإن رضى العملاء وإنجازات المشاريع هي الأولويات الرئيسية للشركة لأننا بحسن نية نهدف إلى أن نكون مزودي الجودة والبيئة والسلامة الرئيسيين لعملائنا ويتم دعم هذه السياسة من خلال سياق إجراءات التنظيم للشركة.

المدير العام CEO
Hussein El Moussaoui

